



Travel Period :
End November 2024 -
Mid March 2025

8D Let's Go Korea Winter Wonderland



HIGHLIGHTS

- **Gangwon-do:** Mount Sorak National Park, Jungang Market, Ski Equipment & Attire, Alpaca World Park, Café Gamjabat
- **Gyeonggi-do:** Ludensia, Yeosu Premium Outlet, Fruit Picking, Everland
- **Seoul:** Lotte World Adventure Park, Lotte World Tower, Dongdaemun Market, Gyeongbok Palace, Myeongdong, Korean Ginseng Showroom, Korean Cosmetics Showroom, Hongik University Street, Healthy Liver Showroom



MEALS

• 6 Breakfast | 3 Lunch | 6 Dinner



ACCOMMODATION

• 4-Stars



—✈— BY FLIGHT
- - - - - BY COACH
● OVERNIGHT



L.G.E Travel
全球之星

📍 101, Upper Cross Street People's Park Centre, B1-01A | B1-17B/17C Singapore 058357
☎ +65 6532 5322 (Europe) +65 6223 3661 (Everywhere) +65 6223 3652 (China)
✉ info@lge.com.sg 🌐 www.lge.com.sg

Let's Go Europe Let's Go Everywhere

(TA : 2742)



Mount Sorak National Park | 雪獄山国家公园

01 SINGAPORE > INCHEON (SEOUL)

- Assemble at Singapore Changi Airport and begin your holiday with a pleasant flight to South Korea.

INCHEON (SEOUL) - MOUNT SORAK REGION

02 Meals on Board | Korean Squid and Pork Belly Bulgogi Lunch | Tofu Stew Dinner

- **Mount Sorak National Park** - The beauty of which is accentuated by granite peaks, lush green valleys and dense forests. Ascend to the summit by cable car (*subject to weather conditions*). Peek at the impressive Kwon Kum Seong Fortress, which commands an excellent view of the Outer Sorak region.
- **Jungang Market** - It is a large comprehensive market consisting of many small shops which divided into many different sections.



Jungang Market | 中央市場

03 MOUNT SORAK REGION - GANGWON-DO REGION

Hotel Breakfast | Seafood Sliced Noodles Dinner

- **Snow Activities** - Today, a wondrous and exhilarating snow experience awaits. Do not miss out on this fabulous opportunity to try out skiing. Snow skiing equipment and attire are included (*excludes gloves and goggles*) and your guide will guide you through the finer points of this exciting winter sport. Take your time to master the strokes, or simply play with the snow. Thereafter, you will take the Gondola rides, enjoy a cup of coffee (*own expenses*) and indulge in the snowy view of the Mountain.

GANGWON-DO REGION - GYEONGGI-DO REGION

04 Hotel Breakfast | Hanjeongsik Lunch | Budae jjigae Dinner

- **Alpaca World Park** - Is the largest forest animal kingdom in Korea where you can meet animal. Get up close and personal with these lovable creatures with a hand feeding session (*own expense*).
- **Café Gamjabat (FREE a potato bread)** - Enjoy the best and most delicious potatoes in the country so this café saw it as an opportunity to create a very innovative potato bread to enjoy with tasty coffee.
- **Ludensia** - A unique theme park blending European culture and art amid beautiful nature!
- **Yeosu Premium Outlet** - Where you can get a wide range of discounted branded merchandise at affordable prices.



Ludensia | 登西亞歐州村

05 GYEONGGI-DO REGION

Hotel Breakfast | Korean BBQ Buffet Dinner

- **Fruit Picking** - You can enjoy fruit picking of your favourite fruit depending on the season.
- **Everland (Include passport ticket)** - The world's 7th most visited theme park. Experience its wide array of suspended rides like the Hurricane, Corkscrew, Double Loops and the Amazon Express. A safari of animals such as bears, lions and tigers give visitors a chance to get close to the endangered species.

GYEONGGI-DO REGION - SEOUL

06 Hotel Breakfast | Ginseng Chicken Soup Michelin Recommended Dinner

- **Lotte World Adventure Park (Unlimited Rides Passport Ticket included)** - Within this mega-complex lies an international hotel, departmental store, duty-free shops, sports complex and a skating rink. Lotte World offers enjoyment of every kind with something to offer for



Lotte World Adventure Park | 乐天世界

everyone such as getting to meet Lotte and friends.

- **Lotte World Tower** - Located at the 118th floor, where you will get to experience the glass of the sky deck turning transparent at 478 meters high. Grab your camera and capture this amazing moment! There is also an outdoor terrace at the 120th floor, where you can feel the fresh breeze at approximately 500m off ground of Seoul.
- **Dongdaemun Market** - A great shopping paradise where traditional open-air markets stand alongside modern shopping malls with fashionable clothing and accessories selling at inexpensive prices.

SEOUL

07 Hotel Breakfast | Gamjatang Lunch | Oh Hyang Jokbal Michelin Recommended Dinner

- **Gyeongbok Palace** - Take a walk around the palace built in AD 1394 during the Chosun Dynasty.
 - **Ginseng Showroom** - Which showcase various types of Korean ginseng, the unique way of growing it is inherited from the olden days. You can also purchase good quality ginseng at the showroom.
 - **Local Cosmetic Shop** - You will learn how to care for your skin and buy cosmetics made in South Korea at affordable price.
 - **Myeongdong** - Shopping sensations in one of Seoul's main shopping and tourism districts.
- Note: A levy of USD150 will be collected from each passenger who leaves the Seoul City tour group.*

08 SEOUL - INCHEON > SINGAPORE

Hotel Breakfast

- **Liver Showroom** - Well-known for its health products such as cordyceps and huganbao miracle tonic.
 - **Hongik University Street** - A vibrant and youthful street. It is popular for music, street art, galleries, cafes, and fashionable shops.
- Bid farewell to this beautiful country before transferring to the airport for the flight home.

Remarks:

1. A minimum group size of 12 passengers is required for a confirmed departure. Group size of 11 and below will solely be at the discretion of LGE Travel and passengers need to accept the arrangement.
2. The sequence of the itinerary, flight schedules, meals and hotels are subject to change without prior notice in the event of unforeseen circumstances.
3. During major events, accommodation may be re-located to another city without prior notice.
4. In the event that a place of visit is fully booked or closed due to public engagement or bad weather conditions, it will be replaced with an alternative.
5. All guides are Chinese speaking, if a English guide is required, additional charges may applies.
6. Should there be any discrepancies over the English and Chinese Version of the Itinerary, we shall follow accordingly to the English Version.
7. We, as a Travel Agent shall not be held responsible in the event of a flight delay which can lead to disruptions in the itinerary.
8. Tour Fare does not Include All Airport Taxes, Fuel Surcharges, Visa Application Fees, Tipping, Portage and all expenses of a Personal Nature.
9. For groups of 20 passengers and above, we will have a tour manager to accompany the tour throughout.

SERVICE FEE & ADDITIONAL EXCURSIONS

1. Service Fees

TOTAL **USD 80**



Lotte World Tower | 乐天世界塔



Gyeongbok Palace | 景福宫



Myeongdong | 明洞



Hongik University Park | 弘益大学街



Alpaca World Park | 羊驼世界公



Snow Activities | 雪上活动



Café Gamjabat | 馬鈴薯田咖啡厅

8天 韩国冬天欢乐园

行程亮点

- 江原道: 雪岳山国家公园, 中央市场, 含基本滑雪设备和服装, 羊驼世界公园, 馬鈴薯田咖啡厅
- 京畿道: 盧登西亞歐州村, 驪州名牌折扣购物中心, 水果采摘, 爱宝乐园
- 首尔: 乐天世界, 乐天世界塔, 东大门市场, 景福宫, 明洞, 高丽人参展览厅, 韩国化妆品展示厅, 弘益大学街, 护肝宝专卖店

膳食

- 6早餐 | 3午餐 | 6晚餐

住宿

- 全程入住当地4星级酒店

服务费

- 总计 80 美金

01 新加坡 > 仁川 (首尔)

- 在新加坡樟宜机场集合, 乘搭客机飞往韩国 - 首尔。

仁川 (首尔) - 雪岳山邻近度假村

02 机上用餐 | 韩式鱿鱼及五花烤肉午餐 | 豆腐炖晚餐

- 雪岳山国家公园 - 乘坐缆车登上山顶 (视天气情况而定)。您可以一睹令人印象深刻的权金城, 该堡垒享有外雪拉克地区的美景。
- 中央市场 - 这是一个由许多分成许多不同部分的小商店所组成的大型综合市场。

03 雪岳山邻近度假村 - 江原道邻近区

饭店早餐 | 海鮮刀削面风味晚餐

- 雪上活动 - 令人振奋的滑雪体验。配套将含基本滑雪设备和服装(滑雪配套包括滑雪衣服与用具, 不包含手套与护目镜)导师将引导您如何掌握各种滑雪的技巧。此后您也可乘坐缆车到山上享用咖啡(自费)赏雪景。

04 江原道邻近区 - 京畿道邻近区

饭店早餐 | 韩定食午餐 | 韩式部队锅

- 羊驼世界公园 - 感受羊驼带来的乐趣。您可以与这些可爱的动物亲密互动, 还可以亲手喂它们饲料(自费)。
- 馬鈴薯田咖啡厅 - 享受该国最好、最美味的土豆, 因此这家咖啡馆认为这是一个创造非常创新的土豆面包, 可以与美味的咖啡一起享用。
- 盧登西亞歐州村 - 美丽大自然中融合欧洲文化与艺术的独特主题公园!
- 驪州名牌折扣购物中心 - 您可以以低格的价格购买到您心仪的名牌产品。

05 京畿道邻近区

饭店早餐 | 韩式烧烤自助晚餐

- 水果采摘 - 您可以根据季节享受采摘您最喜欢的水果的乐趣。
- 爱宝乐园(含全日Passport游戏套票) - 世界第七大访客量最大的主题公园。体验其广泛的悬挂游乐设施。

06 京畿道邻近区 - 首尔

饭店早餐 | 人参鸡汤米其林推荐晚餐

- 乐天世界(含全日Passport游戏套票) - 在这里团员可享受新奇的视听感觉, 如地下探险船, 西班牙海盗船, 气球飞行等。还有许多紧张刺激的游乐设备与多姿多彩的表演节目, 肯定让您玩得不亦乐乎。
- 乐天世界塔 - 在118楼, 您将体验到这个

478米高神奇的天空甲板。

- 东大门市场 - 购物天堂, 传统的露天市场和现代化的购物中心, 可以以便宜的价格购物。

首尔

07 饭店早餐 | 马铃薯炖猪骨汤风味午餐 | 五香猪脚米其林推荐晚餐

- 景福宫 - 在建于公元1394年朝鲜王朝的宫殿周围散步。
- 高丽人参展览厅 - 它展示了各种类型的高丽参。您也可以在展厅购买优质的人参。
- 韩国化妆品展示厅 - 学习护肤和购买经济实惠的韩国化妆品。
- 明洞 - 将到首尔主要的购物和旅游区之一消费。
- *注意: 所有参加韩国配套的旅客们不可在半途离团。导游将会向每一位自行离团的游客们索取150美金的费用。

08 首尔 - 仁川 > 新加坡

- 饭店早餐
- 护肝宝专卖店 - 众所周知的保健产品如冬虫夏草和护肝宝奇迹补品。
- 弘益大学街 - 这里有音乐, 街头艺术, 画廊, 咖啡馆和时尚商店非常受欢迎。
- 然后前往机场搭乘航班回家。

备注:

1. 确认出发的最少团体人数为12人。如团体少于11成员, 全球之星将保留决定权来操作或取消此行程, 成员必须接受该安排。
2. 如遇特殊情况, 行程顺序、航班时刻表、膳食、酒店等如有变动, 恕不另行通知。
3. 重大活动期间, 住宿可能会搬迁至其他城市, 恕不另行通知。
4. 如因公众参与或恶劣天气情况导致参观地点已满或关闭, 将由其他地点替代。
5. 所有导游均为中文导游, 如需英文导游, 可能会收取额外费用。
6. 中英文版行程如有歧异, 以英文版为准。
7. 作为旅行社, 我们对可能导致行程中断的航班延误不承担任何责任。
8. 旅游票价不包括所有机场税、燃油附加费、签证申请费、小费、搬运费和所有个人费用。
9. 如果团体超过20名乘客以上, 将有1名新加坡领队随同团队出发。